
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

 

 

Protokoll från Styrelsemöte nr9 2017 

 

Tid: 2017-12-04    Närvarande:  Rolf Brehmer               

Plats               Vallav  266 hos Andreas                        Niklas Lundgren                  

Ordf/sekr:      Rolf Brehmer                       Andreas Roxenborn 

                                                                                                          MelkerSolem 

                                                                                       Ola Laggar 

                                                                 Joakim Lernehav 

§84  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

 

§85 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§86  Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.  

                                      

               

 §87 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    
 

Ekonomi                   Aktuell resultat – o balansrapport  redovisades. Ekonomin ok! 

                                  Kassören tar fram ett budgetförslag för 2018 till nästa möte. 
 

 

Värmesektionen      Ytterligare  2st vatten mätare behöver bytas.  Ola samordnar. 

                               Värme undersöker möjligheterna till samarbete med Krogtäppan 

                               Pågående batteribyten  fullföljs. ( 6 st kvar) 

                  

Miljö                        Underhållsåtgärder genomförs succesivt. 

                                 Förslag till byte till energisnålare belysning tas fram  

                                  inklusive en ekonomisk kalkyl. Budget 2018 (Melker). 

                                 Tidsrelä till belysning kommer att bytas. 

                                 Offerter på ytterligare farthinder tas fram till nästa möte. 2—3 st  

                                 Förslag till kompletteringar av lekutrustning tas fram till 2018 budget. 

                     

 Garage                     Intet. 

                                  

 Fiber                        Möte kommer ev att genomföras med Telia för att diskutera  avtalet.    

 

 

                

 §88  Post och annat  

        Trasig belysning kommer att åtgärdas. 

 

§89 Hemsidan 

      Intet 



 

 

§90 Uppdragslistan 

       Intet nytt 

 

§91 Övriga frågor 

-Informationsinhämtning om alternativa värme system pågår. Orsaken är framförallt för att 

öka vår kunskap. 

-Värmeavläsning sker tisdag 12/12 start kl 1900. Samling hos Ola. 

-Mossbladet : sekr sammanställer underlag från berörda klart 15/12. 

      

§92 Verksamhetsplan Kommande möte 

 

Möte                                 Datum                             Ansvarig    

1                                     15//1                                 Melker 

 2                                        12/2                                 Niklas 

Årsmöte            v 10 7/3 alt 6/3,8/3 när lokal är ledig   Sekreteraren bokar   

 

§93  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat  

 

  

 

 

 

 Vid protokollet:   Protokollet godkänns på nästa möte. 

 

 

            
 

Rolf Brehmer                                           

 

                                  

 

      

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


